

Zulassung

Das Kesselinspektorat des SVTI als behördlich akkreditierte Inspektionsstelle für die Beurteilung der Gesetzeskonformität und Sicherheit von druckführenden Geräten und Anlagen erteilt der Firma

INDISOL S.A.
ECOPARQUE
Rua de Pardilhó, n. °7
PT-3860-529 Estarreja

die Zulassung gemäss SVTI Regelwerk Band 1, Vorschrift 704 zur Herstellung von Giessharzteilen für gasgefüllte elektrische Geräte, Schaltanlagen und Übertragungsleitungen für das Werk

INDISOL S.A.
ECOPARQUE
Rua de Pardilhó, n. °7
PT-3860-529 Estarreja

Der Geltungsbereich ist in der Zulassung Nr. KIS.VZ.5510894 aufgeführt.

Diese Zulassung hat eine Gültigkeit von drei Jahren, sie kann auf Antrag verlängert werden.

Gültig bis
29.09.2019

Zulassung Nr.
KIS.VZ.5510894

Wallisellen, 12.09.2016

Leiter Kesselinspektorat



Felix Heer

Inspektor/Experte



Wolfgang Helbling

Authorization

The Pressure Vessel Inspectorate of the SVTI which is accredited by the Swiss authorities as inspection body for the evaluation of legal conformity and safety of equipment and installations subject to pressure, grants to the company

INDISOL S.A.
ECOPARQUE
Rua de Pardilhó, n. °7
PT-3860-529 Estarreja

the Authorization according to the SVTI prescriptions, volume 1, directive 704, for the production of cast resin parts for gas filled, electrical units, switching systems and transmission lines, for the manufacturer

INDISOL S.A.
ECOPARQUE
Rua de Pardilhó, n. °7
PT-3860-529 Estarreja

The field of application is specified in the Authorization No. KIS.VZ.5510894.

This Authorization has a validity of three years, it can be renewed on request.

Valid until
29.09.2019

Authorization No.
KIS.VZ.5510894

Wallisellen, 12.09.2016

Head of Equipment Technology



Felix Heer

Inspector/Expert



Wolfgang Helbling